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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Schmitt Pál úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Az ÚMVP folyamatban levő intézkedéseiről”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program sikeres modernizációt, fejlesztéseket indított el é s
valósított már meg . Mind a beadott kérelmek száma, mind pedig a kifizetésre került összegekb ő l
kitűnik, hogy a magyar agrárium soha nem látott fejlődésnek indult.

Kérdezem miniszter urat :

1. Az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program folyamatban levő élelmiszer feldolgozással
kapcsolatos intézkedése módosításra kerül-e, várható-e forrás elvonás ?

2. Az állattenyésztésre szánt forrásokat kívánják-e csökkenteni, vagy marad az eredet i
felosztás?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . július „

Ficsor Ádám
országgyűlési képviselő

MSZP
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